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Styrelsen publicerar härmed sin verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 
2018-01-01—2018-12-31, det trettionionde för klubben.

Årsmöte

Ordinarie årsmöte hölls den 24 mars 2018 i Alviks Kulturhus, Bromma, med
16 medlemmar närvarande.
Vid det ordinarie årsmötet beviljades inte klubbens styrelse ansvarsfrihet på grund av 
att klubbens bokföring inte var klar den 24:e mars 2018. Därför blev det nödvändigt att 
utlysa ett extra årsmöte.

Det extra årsmötet hölls den 15 maj 2018 i samma lokaler som det ordinarie två 
månader tidigare.
Denna gång närvarade 14 medlemmar.

Klubbens styrelse har bestått av —perioden 2018-01-01—2018-05-12
Ordförande: Göte Liljegren <8430>; vice ordförande: Allen Ristovic <8646>;
sekreterare: NilsOla Nilsson <10785>; kassör: Eric Rowley <9880>.
Övrig ledamot: Marcus Strömberg <9370>.

perioden 2018-05-12—2018-12-31
Ordförande: Göte Liljegren <8430>; vice ordförande: Allen Ristovic <8646>;
sekreterare: NilsOla Nilsson <10785>; kassör: Eric Rowley <9880>.
Övriga ledamöter: Marcus Strömberg <9370>; Lars Nilsson <2954>.

Dessa två styrelser har genomfört 16 protokollförda sammanträden under 
verksamhetsåret, vilket inkluderar det konstituerande mötet direkt efter det extra 
årsmötet i Alvik. Övriga har hållits via Microsofts kommunikationsverktyg Skype. Mellan 
mötena har ledamöterna haft kontakt med varandra via e-post.

Styrelsen skulle ha haft mandat fram till 2018 års ordinarie årsmöte, men då den ej 
beviljades ansvarsfrihet (den ekonomiska redovisningen hade inte hunnit bli färdig till 
årsmötet) beslöt årsmötet att utsträcka dess mandat till 2018 års extra årsmöte.

Styrelseprotokollen finns numera tillgängliga i vårt webforum så fort de blivit godkända. 
Där finns det alltså möjlighet att kommentera och diskutera styrelsens beslut.

Revisorer

Vid det extra årsmötet valdes Bengt Almén <6415> till ordinarie revisor och
Klas Anderberg <8928> till revisorssuppleant.

Valberedning

På det extra årsmötet valdes Peter Mörtsell <1343> till sammankallande i 
valberedningen.
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Medlemsutveckling

I början av kalenderåret 2018 hade ABC-klubben 467 medlemmar i sitt register och vid 
årets slut hade antalet minskat till 448.

Medlemsavgift

Medlemsavgiften 2018 var oförändrat 360 kronor.

Kansli

Kansliet har skötts av Ralf Lindström <9250>, Allen Ristovic <8646> och 
Eric Rowley <9880>.

Ekonomi

Klubbens totala intäkter och kostnader 2018 var enligt resultaträkningen 154 749 kronor 
respektive 248 358 kronor, vilket ger ett redovisat underskott om 93 609 kronor. 
Styrelsen föreslår att årets resultat balanseras i ny räkning. ABC-klubbens samlade 
tillgångar var per den 31 december 2018 enligt balansrapporten 500 471 kr.

Klubblokalen

På ordinarie årsmöte 24 mars 2018 beslöts att ABC-klubben senast den 31 december 2018
lämnar in en uppsägning av klubblokalen till Fastighetskontoret för att kunna lämna 
lokalen i Alvik senast den 1 oktober 2019. Klubben saknar ekonomiska förutsättningar för
att behålla lokalen i Alvik.

Vi har fått en preliminär prisuppgift från Bahnhof rörande kostnaderna och villkoren för 
att installera vår datorutrustning i Bahnhofs serverhall.

Teknik och nätverk

Sysoparbetet under året har utförts av Gabriel Kihlman <10723>, Mikael Fornius <9166> 
och NilsOla Nilsson <10785>.

Klubbens maskiner har fungerat utan större incidenter under året, med undantag för en 
kort period med ökat spam-inflöde.

Förberedelse inför kommande flytt till serverhall har påbörjats. För den skull har nya 
större SSD-diskar för våra servrar hekla och orm inköpts och monterats. Konfigurering av 
och systemdesign för de utökade maskinerna pågår.

Datorsäkerheten för våra servrar bevakas fortlöpande och säkerhetshöjande åtgärder 
införs efterhand.

Modernisering av ABC-klubbens webbplats

Vi inledde arbetet med att modernisera klubbens webbplats under 2017. En del av 
förbättringsarbetet går ut på att göra webbplatsen mer anpassad för surfplattor och 
mobiler som har små skärmar jämfört med vanliga datorer. Sådan mobilanpassning är 
något som sökmotorerna nuförtiden efterfrågar.
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Vi vill skapa en webbplats som väcker intresse för klubben, samt underlätta för våra 
medlemmar att upptäcka vad klubben erbjuder dem. Webbplatsen är klubbens ansikte 
utåt. Den har en viktig funktion och kan bidra till rekrytering av nya medlemmar.

Våra medlemmar kan använda sig av tjänsterna som ABC tillhandahåller. För att göra 
medlemmarna medvetna om möjligheterna med klubben är en modern och tydlig 
hemsida ett bra verktyg.

Nytt diskussionsforum

En av klubbens styrkor på 90- och 00-talen var möjligheten att diskutera tekniska såväl 
som andra frågor i vårt meddelandesystem MSG och senare ABCKOM.

ABCKOM har ersatts av ett phpbb3 forum, som numera är i full drift. Med webbforumet 
har samtliga medlemmar möjlighet att diskutera och debattera allt möjligt av intresse, 
inklusive styrelsens arbete och beslut

Den som inte redan är medlem i forumet, rekommenderas registrera sig på
www.abc-klubben.se/phpbb (alltså en annan adress än www.abc.se) med förslagsvis 
namn och m + medlemsnr. 
Separat registrering krävs.

Forumet hade vid årsskiftet drygt hundra användare. Alla medlemmar och aspiranter på 
att bli medlemmar i ABC-klubben är välkomna i forumet!
Det är även möjligt att utnyttja forumet från mobil.

Facebook

Charles Hübinette <10017> ansvarar för klubbens Facebooksida.

Nyhetsbrev

Redaktionens nyhetsbrev röner uppskattning hos medlemmarna och är en av klubbens 
viktigare kommunikationskanaler.
Redaktionsmedlemmarna publicerade sju nummer av nyhetsbrevet under 
verksamhetsåret.

Nyhetsbrevet finns numera också att tillgå i webbforumet för eventuella kommentarer.

Göte Liljegren Allen Ristovic NilsOla Nilsson

Eric Rowley Marcus Strömberg Lars Nilsson


